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Průzkum německé televize MDR: „Odrazu“ je velká
většina Němců proti dodávkám tanků. Luhaly jiné
průzkumy?

cz24.news/prieskum-nemeckej-televizie-mdr-odrazuje-velka-vacsina-nemcov-proti-dodavkam-tankov-luhali-ine-
prieskumy
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NĚMECKO: Většina Němců je za dodávky tanků. Tak

veřejnost informovala o tom koncem ledna mnohá

německá média s odvoláním na různé průzkumy.

Ve skutečnosti tak ale jen dělali „propagandu“ pro dodávky zbraní na

Ukrajinu.

Dokazuje to jednoznačně průzkum, který provedla televize

Mitteldeutscher Rundfunk (MDR) neboť ten nyní dospěl ke zcela

jinému názorovému trendu.
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Zúčastnilo se ho hodně lidí z Německa, až 28 000. Jeho výsledek

ukázal, že až tři čtvrtiny – tedy velká většina – je proti dodávkám

německých tanků Leopard 2.

Hlavním důvodem toho, že jsou proti dodávkám je to, že se obávají

toho, že Německo by se mohlo stát válečnou stranou ve válce na

Ukrajině. A obávají se i toho, že v takovém případě to bude mít další

katastrofální následky.

MDR se však neuspokojila jen se zveřejněním holých čísel.

Anonymně přináší i několik z tisíců komentářů, které obdržela.

„Komentáře dávají hluboký pohled do pocitů lidí, které se ukrývají za

těmito čísly,“ píše MDR. A jak uvádí dále, tak mnozí z nich jsou

skutečně velmi znepokojeni.

„Do této války se zapojujeme stále více… Následky mohou být zničující,“

píše Štefan (49) z okresu Görlitz.

S takovým hodnocením zjevně není sám:

„Německé tanky mají opět střílet na Rusy? Dvakrát to fungovalo opravdu dobře, nicméně,
nebo přece ne? Zůstává mi prokletě špatný pocit ve střevech,“ říká Martin (54) z Jerichower
Land.

Další účastník průzkumu si trpce stěžoval:

„Mrzneme prý pro mír, ale zároveň máme peníze na tanky. To v žádném případě nemůže být
dobré pro Německo.“

Paní Erike (72) to komentuje následovně:

„Tanky přece nejsou lego kostky! Je nesnesitelné a traumatizující poslouchat každou půl či
hodinu zprávy o tancích. Je to strašné. Kam jsme se to jen dostali. Je to nekonečně děsivé.“
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Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,

příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji

redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v

žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve

zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.

 

 

https://cz24.news/donate/

